
PROTOKÓŁ NR 0012.4.5.2017 z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego  i Samorządu Terytorialnego   w dniu 18 kwietnia 2017r.    Miejsce posiedzenia: I część posiedzenia – Schronisko dla Zwierząt Szeroka 11.40 – 12.30. II część posiedzenia - Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. Czas posiedzenia:   12.45 – 13.45.  W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             z załączoną listą obecności.   Radni członkowie Komisji Bezpieczeństwa wraz z Zastępcą Prezydenta Januszem Budą oraz Dyrektorem Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego Markiem Krakowskim zwiedzili i zapoznali się z infrastrukturą, zasadami działania Schroniska, obejrzeli kojce dla zwierząt.   W pracy Schroniska pomagają osoby, które świadczą pracę na rzecz Schroniska w sposób dobrowolny, społeczny i nieodpłatny. Osoby te składają każdorazowo oświadczenie, dotyczące chęci  społecznej i nieodpłatnej opieki nad psami i pracy na rzecz Schroniska.     Porządek obrad:   1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 
  Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  
 

4. Wolne głosy i wnioski.  5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27 lutego 2017r.   6. Zakończenie posiedzenia.         



  Ad.1, 2. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad.   Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego Tadeusz Markiewicz otworzył posiedzenie Komisji i powitał przybyłych - członków Komisji, gości oraz pracowników Urzędu Miasta.   Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad, który następnie Komisja przyjęła jednogłośnie w głosowaniu.   Tadeusz Markiewicz W pierwszej części Komisji zwiedziliśmy Schronisko dla zwierząt w Jastrzębiu-Zdroju. W odczuciu radnych, członków Komisji na terenie Schroniska poprawiły się warunki pracy pracowników, którzy obecnie mają warunki socjalne odpowiednie do pracy ze zwierzętami. Boksy psów są przestronne, czyste, suche, budy są prawidłowo ocieplone, maty są wykładane i sukcesywnie wymieniane.              W okresie zimowym dodatkowo docieplane są przed wichurą i wiatrem.   Andrzej Matusiak Jest bardzo duża pozytywna różnica w wyglądzie Schroniska na dzień dzisiejszy, uważam, że Miasto poszło w dobrym kierunku.  Mirosław Lęga Również moje odczucia są bardzo pozytywne.   Janusz Buda Ocena ludzi z zewnątrz również jest pozytywna. Obecnie, gdy Miasto to prowadzi, to jest dobrze.    Ad.3. 
Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Miasta Jastrzębie-Zdrój 
  Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok  

 
Projekty uchwał omówił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
 
Urszula Sobik 
Na jakim etapie jest przetarg w sprawie szkoły na ul. Edukacyjnej? 
 
Janusz Buda 
Niestety jest bardzo dużo pytań, ze względu na to, ze te pytania mają wpływ              na wybór i cenę, ulega to przesunięciu.   
Dariusz Holesz 
Z tego powodu procedura przedłużyła się o co najmniej trzy miesiące. 
 
 



 
Głosowanie radnych: 

 Projekt uchwały Budżetowej Miasta Jastrzębie-Zdrój na 2017 rok 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw –0, wstrzymujących się –2.  

 Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Jastrzębie-Zdrój 

Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. Stanowisko przyjęto głosami: za –2, przeciw –0, wstrzymujących się –2.  
 
Ad.4.  
Wolne głosy i wnioski. 
 
Andrzej Matusiak 
Czy w Wydziale Zarządzania Kryzysowego mają nastąpić jakieś zmiany? Czy jest 
okrojony jeśli chodzi o ilość osób.  
 
Janusz Buda 
Wydział realizuje swoje zadania, odbył się przegląd Wydziałów, nastąpiły zmiany, 
nikt z pracowników nie stracił pracy, były przesunięcia. Zadań jednak wszędzie 
przybywa.  
 
Tadeusz Markiewicz 
Czy będziemy mieli siły do wykonania ćwiczeń zgrywających? 
 
Janusz Buda 
Będą jeszcze rozmowy w tym temacie, kiedy odbędą się ćwiczenia, w jakim 
terminie.  
 
Andrzej Matusiak 
Kto będzie zastępował pana Zalasę? 
 
Janusz Buda 
Na razie nikt, Naczelnik będzie pracował do końca maja. 
 
Józef Siąkała – Inspektor Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych – Pion Ochrony – ZK  Na terenie miasta jest trzynaście schronów o pojemności 2535 osób,                       są to schrony zakładowe, służą do ukrycia pracowników i kierownictwa zakładu, nie są to schrony dla ludności miasta. W grudniu ub. roku wpłynęło do nas pismo ze Spółki Restrukturyzacji Kopalń, w którym zwrócono się do nas o wykreślenie  z ewidencji budowli ochronnych dwóch schronów, umieszczonych pod Łaźnią,                ze względu na planowane wyburzanie Łaźni. Pozostałe schrony są zlokalizowane w Spółce Energetycznej Jastrzębie oraz osiem schronów jest na terenie Kopalni Zespolonej, cztery na Boryni, trzy na Zofiówce, jeden na Jastrzębiu.  



 Tadeusz Markiewicz Czy nowe pojazdy służbowe sprawują się właściwie, czy przewiduje się likwidację jakiś pojazdów?  Grzegorz Osóbka – Komendant Straży Miejskiej Tak, jesteśmy bardzo zadowoleni z tych pojazdów, które sprawdzają się                     w służbie. Nie przewiduje się likwidacji pojazdów, wszystkie są w jeszcze dobrym stanie.   Andrzej Matusiak Czy jest potrzeba zakupu nowego pojazdu w przyszłym roku?  Grzegorz Osóbka Jeśli mielibyśmy nowy pojazd, wówczas zrezygnowalibyśmy z Renault Kangoo, na dzień dzisiejszy stan floty jest wystarczający. Na zakup samochodu odpowiedniej klasy należałoby przewidzieć kwotę około 100 tys. złotych.  Tadeusz Markiewicz Przekazuję radnym zaproszenie na debatę w sprawie bezpieczeństwa w dniu                                     24 kwietnia br.,  proszę radnych o wzięcie udziału w debacie.  Radny Andrzej Matusiak zadeklarował udział w debacie.   Urszula Sobik Po 45 latach oczekiwania zostały odebrane przystanki na ulicy Powstańców na wysokości Ławczoka. Mieszkańcy sołectw zwracają uwagę na zbyt małą ilość miejsc w Inhalatorium.    Ad.5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 27 lutego 2017r.   Protokół  przyjęto głosami: za –4, przeciw –0, wstrzymujących się –0.   Ad.6. Zakończenie posiedzenia.   Tadeusz Markiewicz Dziękuję zebranym za przybycie i kończę obrady Komisji.             Protokołowała  Agnieszka Bąk                                                                                      Przewodniczący Komisji         Bezpieczeństwa Publicznego                    i Samorządu Terytorialnego                                         TADEUSZ MARKIEWICZ 


